
Agent Dzeko: Jest jednym z najlepszych napastników w Europie

News - ASRoma.pl

Wiele razy zarzucano mu, że nie strzela goli w najważniejszych

spotkaniach. Tymczasem to Edin Dzeko był bohaterem spotkania Chelsea-

Roma, w którym zdobył dwa gole. Jego agent, Irfan Redzepagic, udzielił

wywiadu dla laroma24.it.

Jak czuje się Edin po świetnym meczu?

- Dla mnie to nie nowość, zawsze strzelał gole, odkąd grał w Wolsburgu, potem w

City i teraz w Romie. To normalne [śmiech - dod.red.].

Jego przygoda z Romą idzie bardzo dobrze.

- Tak, Roma jest wielkim klubem i Dzeko jest jednym z najlepszych napastników

Europy.

100 meczów w Romie i 59 goli.

- Szalone liczby dla fenomenalnych graczy. Stał się jednym z najlepszych

napastników w historii Romy, ale powtarzam, dla mnie wszystko jest normalne, to

absolutnie żadna nowość.

Jak idzie z Di Francesco?

- Żadnych problemów, wszystko idzie dobrze. Edin czuje się świetnie w Rzymie w

zespole Giallorossich. 
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